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BROI.0012.2.4.2018 

 
 

Protokół nr 35/18 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 22 maja 2018 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji misji Budżetu i Finansów dnia 
22 maja 2018 roku o godzinie  1037 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. Powitał 
członków Komisji oraz Panią Igę Przystałowską – Skarbnika Powiatu, Pana Kazimierza Kacę 
Starostę Włocławskiego. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
2) Stwierdzenie quorum. 

 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
6 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 7 osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady komisji są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3) Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi lub propozycje zmian porządku 
obrad?  
Przewodniczący Komisji odczytał porządek obrad: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 34/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

26 kwietnia 2018 r. 
5) Wyrażenie opinii w sprawie sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego 

sporządzonego na dzień 31.12.2017 rok. 
6) Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za I kwartał 

2018 r. 
7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026.  

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 
rok 2018.  

9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  w roku 2018 
(dotyczy realizacji zadania własnego gminy pn. „Przebudowa dróg gminnych nr 
1907762C, 1900705C, 190721C”). 
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10) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  w roku 2018 
(dotyczy realizacji zadania własnego gminy pn. „Roboty bitumiczne na terenie Gminy 
Choceń w roku 2018”). 

11) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Chodecz  w roku 2018. 

12) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Baruchowo  w roku 2018. 

13) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Lubraniec w roku 2018. 

14) Sprawy różne. 
15) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do porządku obrad? Radni nie 
wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

4) Przyjęcie protokołu nr 34/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
26 kwietnia 2018 r. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu nr 34/18 
z dnia 26 kwietnia 2018 r.? 
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 34/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 26 kwietnia 2018 roku 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 34/18 z dnia 26 kwietnia 2018 r. 
 

5) Wyrażenie opinii w sprawie sprawozdania finansowego Powiatu Włocławskiego 
sporządzonego na dzień 31.12.2017 rok. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie sprawozdania. 
Pani Iga Przystałowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż sprawozdanie finansowe 
Powiatu Włocławskiego sporządzone jest na dzień 31.12.2017r. i składa się z:  
1) bilansu z wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 
31.12.2017r.; 
 2) łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów jednostek budżetowych 
Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2017r.;  
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3) łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z rachunków zysków 
i strat jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 31.12.2017r.;  
4) łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian 
w funduszu jednostek budżetowych Powiatu Włocławskiego sporządzonego na dzień 
31.12.2017r. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonego sprawozdania?  
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem sprawozdania i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego sporządzone na 
dzień 31.12.2017 rok. 
 
Sprawozdanie finansowe Powiatu Włocławskiego sporządzone na dzień 31.12.2017 rok 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6) Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu 
za I kwartał 2018 r. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż realizacja planu dochodów i wydatków za I kwartał 
2018 r. została przedstawiona w formie tabelarycznej. Plan dochodów wynosi 83.421.249,95 
zł, wykonanie za I kwartał 19..949.336,61 zł, tj. 23,91% planu. Plan wydatków wynosi 
93.506.682,53 zł, wykonanie za I kwartał 2018 r. – 16.194.817,38 zł, tj. 17,32% planu.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonej informacji? 
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła informację z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za I kwartał 
2018 r. 
Informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za I kwartał 2018 r. 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż w załączniku nr 1 Wieloletniej Prognozy Finansowej 
dokonano następujących zmian: urealniono dochody ogółem w roku 2018 poprzez 
doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową do kwoty 84.473.774,95 zł, z tego 
dochody bieżące do kwoty 73.151.948 zł, w tym z tytułu udziału we wpływach z podatku 
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dochodowego od osób fizycznych do kwoty 11.753.043 zł; z tytułu dotacji i środków 
przeznaczonych na cele bieżące  do kwoty 18.588.271 zł oraz dochody majątkowe do kwoty 
11.321.826,95 zł, w tym tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na inwestycje do kwoty 
11.305.826,95 zł. Urealniono wydatki ogółem w roku 2018 poprzez doprowadzenie 
do zgodności z uchwałą budżetową do kwoty 94.559.207,53 zł z tego wydatki bieżące do 
kwoty 69.156.308,95 zł oraz wydatki majątkowe do kwoty 25.402.898,58 zł;  urealniono 
przychody budżetu do kwoty 12.235.152,58 zł, w tym: nadwyżkę budżetową z lat ubiegłych 
do kwoty 5.618.849,07 zł, w tym na pokrycie deficytu budżetu do kwoty 4.180.234,07 zł; 
wolne środki o których mowa w art.217 ust. 2 pkt  6 ustawy do kwoty 711.114 zł; kredyty, 
pożyczki emisja papierów wartościowych do kwoty 5.905.189,51 zł, w tym na pokrycie 
deficytu budżetu do kwoty 5.905.189,51 zł. Urealniono również rozchody budżetu do kwoty 
2.149.720 zł.  W załączniku nr 2 - Przedsięwzięcia WPF dokonano zmian poprzez: 
urealnienie łącznych nakładów finansowych z kwoty 29.459.308,15 zł do kwoty 
29.616.140,15 zł, w tym: wydatki majątkowe z kwoty 28.788.598,20 zł do kwoty 
28.945.430,20 zł; urealnienie  kwoty limitu na 2018 z kwoty 23.138.433,53 zł do kwoty 
23,301.330,53 zł, w tym: wydatki majątkowe z kwoty 23.015.483,58 zł do kwoty 
23.178.380,58 zł; urealnienie  kwoty limitu zobowiązań z kwoty 28.568.314,60 zł do kwoty 
28.736.746,60 zł, w tym: wydatki majątkowe z kwoty 28.241.693,58 zł do kwoty 
28.410.125,58 zł. Zmiany dotyczą następujących planowanych do realizacji przedsięwzięć: 
Rozbudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie – droga nr 1 w m. Lubanie o długości 400 
mb. w pozycji łącznych nakładów finansowych  kwotę 197.850 zł urealniono do kwoty 
276.400 zł, w pozycji kwoty limitu na 2018  kwotę 182.850 zł do kwoty 265.000 zł, w pozycji 
kwoty limitu zobowiązań kwotę 182.850 zł do kwoty 265.000 zł;  Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2819C Torzewo – Lubraniec w m. Kolonia Piaski o długości 995mb w pozycji 
łącznych nakładów finansowych  kwotę 242.600 zł urealniono do kwoty 320.882 zł, 
w pozycji kwoty limitu na 2018 kwotę 234.600 zł do kwoty 315.347 zł, w pozycji kwoty 
limitu zobowiązań  kwotę 234.600 zł do kwoty 315.347 zł. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2018 – 2026.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018 – 2026 stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego 
na rok 2018.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Powiatu poinformowała, iż że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 
wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków między paragrafami klasyfikacji 
budżetowej na wnioski dysponentów środków budżetowych oraz zwiększenia wydatków 
z tytułu planowanych dotacji celowych na pomoc finansową z budżetu powiatu dla jednostek 
samorządu terytorialnego. W związku z dodatkowymi środkami pochodzącymi z osiągniętych 
przychodów, wprowadza się zmiany w zakresie dochodów i przychodów oraz wydatków 
i rozchodów. Po ustaleniu wyniku finansowego z wykonania budżetu za 2017 rok przychody 
z tytułu nadwyżki oraz wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku 
bieżącym budżetu powiatu, w tym wynikającej z rozliczenia kredytów i pożyczek z lat 
ubiegłych, stanowią kwotę 6.329.963,07 zł. Przy planowanym deficycie w wysokości 
3.898.648 zł, faktyczne wykonanie budżetu zamknęło się deficytem w wysokości 281.811,48. 
Sytuacja ta podyktowana była nieotrzymaniem w roku ubiegłym w ramach dochodów 
majątkowych dofinansowania budowy placówek opiekuńczo-wychowawczych w Brzeziu 
i Lubieniu Kujawskim. Na rok 2018 deficyt budżetowy jest planowany w wysokości 
10.085.432,58 zł. Wypracowana nadwyżka i wolne środki w części zostaną przeznaczone 
w pierwszej kolejności na jego pokrycie, zaś w pozostałej na zachowanie płynności 
finansowej. Zmiany w planie dochodów dokonuje się: Dział 600 – Transport i łączność, 
w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe, poprzez zwiększenie w planie dochodów 
o kwotę 179.907 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie 
zagwarantowanych środków z tytułu pomocy finansowej w formie dotacji celowej z Gminy 
Lubanie na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie - droga nr 1 w m. 
Lubanie o długości 400 mb ” w kwocie 82.150 zł oraz z Gminy Lubraniec na zadanie pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 2819C Torzewo-Lubraniec w m. Kolonia Piaski o długości 
995 mb ” w kwocie 97.757 zł. Dział 756  - Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych 
i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 
poborem, w rozdziale 75622 – Udziały powiatów w podatkach stanowiących dochód budżetu 
państwa, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 589.194 zł. Zmiany w planie 
dochodów dokonuje się poprzez urealnienie wpływów z tytułu podatku od osób fizycznych 
w związku z przewidywanym wyższym ich wykonaniem. Dział 852 - Pomoc społeczna, 
w rozdziale 85202 - Domy pomocy społecznej, poprzez zwiększenie w planie dochodów, 
o kwotę 139.007 zł. Urealnione dochody, związane ze wzrostem kosztu utrzymania oraz 
zwrotem środków z tytułu reklamacji, przeznacza się na zwiększenie planu wydatków, na 
wniosek Dyrektora DPS w Rzeżewie. Urealnione dochody, związane ze wzrostem kosztu 
utrzymania, przeznacza się na zwiększenie planu wydatków, Dyrektora DPS 
w Wilkowiczkach. Urealnione dochody, związane ze zwrotem kosztów pogrzebu mieszkańca 
oraz refundacji zatrudnienia z PUP we Włocławku, przeznacza się na zwiększenie planu 
wydatków. W rozdziale 85295 –Pozostała działalność, dokonuje się zmian poprzez 
zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 871 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na 
podstawie Aneksu nr 2 do umowy z dnia 22 września 2016 r. o partnerstwie na rzecz 
realizacji Projektu Rodzina w Centrum. Dział 855 – Rodzina, w rozdziale 85510 – 
Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych, poprzez zwiększenie w planie 
dochodów, o kwotę 1.806 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie wniosku 
Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś”. Urealnienie dochodów z tytułu 
refundacji wynagrodzeń za miesiąc grudzień 2017 r. zgodnie z umową z PUP we Włocławku. 
Po wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają się kwotą – 
84.473.774,95 zł. Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na 
wysokość planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą – 
94.559.207,53 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się: Dział 600 – Transport i łączność, 
w rozdziale 60004 – Lokalny transport zbiorowy, poprzez zwiększenie w planie wydatków, 
o kwotę 200.000 zł. Zwiększone środki przeznacza się na realizację zadania własnego 
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powiatu w zakresie transportu zbiorowego.Środki pochodzić będą z urealnionych dochodów 
własnych powiatu. W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe, poprzez zwiększenie 
w planie wydatków, o kwotę 277. 664 zł. Zwiększone środki przeznacza się na realizację 
zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2819C Torzewo-Lubraniec w m. Kolonia 
Piaski o długości 995 mb” w kwocie 97.757 zł pochodzące z planowanej pomocy finansowej 
Gminy Lubraniec i jednocześnie poprzez wycofanie środków własnych o kwotę 97.757 zł 
przywraca się na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2901C Lubanie – 
droga nr 1 w m. Lubanie o długości 400 mb” środki własne w wysokości 80.747 zł oraz 
zwiększa się o środki z planowanej pomocy finansowej gminy Lubanie w wysokości 82.150 
zł. Zwiększone środki w wysokości 17.010 zł pochodzące z oszczędności po przetargowych 
na zadaniu pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2819C Torzewo-Lubraniec w m. Kolonia 
Piaski o długości 995 mb” przeznacza się na wprowadzone zadanie inwestycyjne pn. 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 2913C Lubraniec-Kruszynek od km 6+225 do km 11+254 
(etap II)” – aktualizacja dokumentacji projektowej. W wyniku pozytywnie rozpatrzonych 
przez Zarząd Powiatu wniosków i decyzji w zakresie udzielenia dotacji celowej na pomoc 
finansową w ramach środków zabezpieczonych w budżecie w wysokości 851.622 zł pomoc 
przewidziano dla: Gminy Lubień Kujawski w wysokości 200.000 zł z przeznaczeniem na 
realizację zadania pn. „Skomunikowanie terenów inwestycyjnych na terenie Gminy Lubień 
Kujawski”; Gminy Baruchowo w wysokości 50.000 zł na realizację zadania pn. „Utwardzenie 
drogi wewnętrznej nr dz. 76/1 i 76/3 w miejscowości Skrzynki”; Gminy Choceń w wysokości 
120.000 zł na realizację zadania pn. „ Roboty bitumiczne na terenie Gminy Choceń w 2018”; 
Gminy Baruchowo w wysokości 162.000 zł na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg 
gminnych nr 191021C i 191033C na terenie skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 265 – 
Kurowo Babia Góra”,  Gmina Choceń w wysokości 114.941,66 zł na realizację zadania pn. „ 
Przebudowa dróg gminnych nr 1907762C, 190705C, 190721C”, Gminy Chodecz 
w wysokości 174.680 zł na realizacje zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Chodecz – 
Łakno nr 191326C i drogi gminnej nr 191327C Gawin – Łanięta – Granica Gminy Chodecz – 
Przedecz w miejscowości Łanięta, Gmina Chodecz”; Gminy Lubraniec w wysokości 20.000 
zł na zadanie pn. „Przebudowa parkingu w Zgłowiączce”.  Zmiany w planie wydatków 
poprzez zwiększenie o kwotę 240.000 zł dokonuje się w związku z pozytywnie rozpatrzonym 
przez Zarząd Powiatu wnioskiem Naczelnika Wydziału Inwestycji i Rozwoju. Zwiększone 
środki przeznacza się na pomoc finansową w wysokości 250.000 zł dla Gminy Kowal na 
realizację zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Unisławice na dz. Nr 70/1, 
70/2, 144/4 położonych w obrębie ewidencyjnym 0015 Unisławice, gmina Kowal” . 
Wydatkowanie środków będzie możliwe po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej. Środki pochodzić będą z urealnionych dochodów własnych 
powiatu. Dział 852 - Pomoc Społeczna, w rozdziale 85202 - Domy pomocy społecznej, 
poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 4.560 zł. Zmiany w planie wydatków 
dokonuje się na wnioski: Dyrektora DPS w Kurowie,  Dyrektora DPS w Rzeżewie, Dyrektora 
DPS w Wilkowiczkach. W rozdziale 85295 –Pozostała działalność, poprzez zmniejszenie 
w planie wydatków, o kwotę 2.368,21 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na 
podstawie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku. 
Zwiększone środki przeznacza się na urealnienie planu wydatków w realizacji projektu pn. 
„Rodzina w Centrum”. Dział 855 – Rodzina, w rozdziale 85508 - Rodziny zastępcze, poprzez 
zwiększenie, o kwotę  12.000 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie 
wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku. Zwiększone 
środki przeznacza się na pokrycie kosztów utrzymania dzieci z powiatu włocławskiego 
umieszczanych w rodzinie zastępczej na terenie innych powiatów. Środki pochodzić będą 
z powstałych oszczędności w planowanych wydatkach na dotacje celowe. Zmiany w planie 
wydatków dokonuje się na wniosek Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Jaś” . 
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Zwiększone środki przeznacza się na zorganizowanie wycieczki dla wychowanków placówki. 
Kolejne zmiany są na wniosek Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Małgosia”, 
gdzie zwiększone środki przeznacza się na zorganizowanie wycieczki dla wychowanków 
placówki, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, gdzie 
zwiększone środki przeznacza się na przeszkolenie 12 pracowników placówek opiekuńczo-
wychowawczych powiatu na kursie „Opiekun dzienny dla dzieci do trzeciego roku życia”. 
Środki pochodzić będą z powstałych oszczędności w planowanych wydatkach na dotacje 
celowe. Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90001 – 
Gospodarka ściekowa i ochrona wód, poprzez zwiększenie o kwotę  150.000 zł. Zwiększone 
środki zabezpiecza się z przeznaczeniem na  pomoc finansową  dla Gminy Miasto Kowal 
w realizacji zadania pn. „Przebudowa kanalizacji deszczowej na targowisku miejskim 
w Kowalu u zbiegu dróg powiatowych: ulicy Kołłątaja i Dobiegniewskiej”. Wydatkowanie 
środków będzie możliwe po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej. Środki pochodzić będą z urealnionych dochodów własnych powiatu.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały? Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.   
 

9) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  w 
roku 2018 (dotyczy realizacji zadania własnego gminy pn. „Przebudowa dróg 
gminnych nr 1907762C, 1900705C, 190721C”). 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  
Pan Kazimierz Kaca – Starosta Włocławski poinformował, iż Wójt Gminy Choceń 
w imieniu samorządu  Gminy, zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej 
Gminie Choceń przez Powiat Włocławski  w 2018 r. na zadanie własne inwestycyjne Gminy 
pn. „Przebudowa dróg gminnych nr 1907762C, 190705C, 190721C”. Wójt Gminy 
wnioskował o pomoc finansową w wysokości 114.941,66 zł., co stanowi 11% wkładu 
własnego gminy w realizację robót budowlanych. Wartość po przetargowa robót 
budowlanych w ramach realizacji zadania wynosi 2 089 847,17 zł. Zadanie dofinansowane 
jest także w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 
2016 – 2019”. Z takiego dofinasowania wcześniej skorzystała Gmina Fabianki, Gmina Lubień 
Kuj., Gmina Lubraniec.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że należy realizować ustalenia rady. Przewodniczący 
zapytał radnych, kto  jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
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Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  w roku 2018 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Choceń  w roku 2018 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

10) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  
w roku 2018 (dotyczy realizacji zadania własnego gminy pn. „Roboty bitumiczne 
na terenie Gminy Choceń w roku 2018”). 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  
Pan Kazimierz Kaca – Starosta Włocławski poinformował, iż Wójt Gminy Choceń 
w imieniu samorządu Gminy, zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej 
Gminie Choceń przez Powiat Włocławski  w 2018 r. na zadanie własne inwestycyjne Gminy 
pn. „Roboty bitumiczne na terenie gminny Choceń w 2018 r.” Wójt Gminy wnioskował 
o pomoc finansową w wysokości 159 000,00 zł. W dniu 17 kwietnia 2018 r. Zarząd Powiatu 
we Włocławku rozpatrując wniosek, podjął decyzję o udzieleniu pomocy finansowej 
w wysokości 120 000,00 zł. Wartość po przetargowa prac na zadaniu wynosi 1.037.776,71 zł.  
Termin wykonania prac został ustalony do 31 sierpnia 2018 r.   
Przewodniczący Komisji zapytał czy propozycja pomocy finansowej dotyczy kwoty 120.000 
zł? 
Starosta Włocławski odpowiedział, że osobiście negocjował kwotę i jest to kwota 120.000 
zł.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowanym projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Choceń  w roku 2018 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Choceń  w roku 2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

11) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Chodecz  
w roku 2018. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  
Pan Kazimierz Kaca – Starosta Włocławski poinformował, iż Burmistrz Chodcza  
w imieniu samorządu Gminy zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej 
Gminie Chodecz przez Powiat Włocławski  w 2018 r. na zadanie własne inwestycyjne Gminy 
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pn. „Przebudowa drogi gminnej Chodecz – Łakno nr 191326C i drogi gminnej nr 191327C 
Gawin – Łanięta – Granica Gminy Chodecz - Przedecz  w miejscowości Łanięta, Gmina 
Chodecz” w wysokości 174 680,00 zł, co stanowi to 11% wkładu własnego gminy 
w realizację robót budowlanych. Wartość po przetargowa zadania wynosi 3.176.000,00 zł. 
Starosta poinformował również, iż Gmina Chodecz po raz pierwszy będzie realizowała 
zadanie w ramach przebudowy dróg i żeby było jednakowe traktowanie samorządów, to jest 
propozycja, aby powiat udzielił wsparcia w wysokości 11%. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały? 
Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowanym projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Chodecz  w roku 2018. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Chodecz  w roku 2018 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

12) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Baruchowo  
w roku 2018. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  
Starosta Włocławski powiedział, że Wójt Gminy Baruchowo w imieniu samorządu  Gminy 
zwrócił się z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej Gminie Baruchowo przez Powiat 
Włocławski  w 2018 r. na zadanie własne inwestycyjne Gminy pn. „Przebudowa dróg  
gminnych nr 191021C i 191033C na trasie skrzyżowanie z drogą wojewódzką nr 265 – 
Kurowo Babia Góra” w wysokości 162 000,00 zł, co stanowi 11% wkładu własnego gminy 
w realizację robót budowlanych. Droga stanowi dla mieszkańców Gminy Baruchowo 
bezpośrednie połączenie (poprzez drogę wojewódzką nr DW265 Brześć Kujawski – 
Gostynin) z miejscowością Baruchowo, będąca siedzibą Urzędu Gminy, jak i miejscem 
lokalizacji innych głównych ośrodków społeczno – kulturalnych (Zespół Szkół, Hala 
Sportowa, bank, apteka).  Zadanie dofinansowane jest także w ramach „Programu rozwoju 
gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019”. Są następujące źródła 
finansowania: 996 278, 00 zł – środki finansowe z budżetu Wojewody, 162 000,00 zł – środki 
finansowe z budżetu Powiatu Włocławskiego, 1 312 684,60 zł – środki pochodzące z budżetu 
gminy. Termin realizacji zadania został ustalony na lipiec 2018 r.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowanym projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Baruchowo  w roku 2018. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Baruchowo  w roku 2018 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

13) Wyrażenie opinii w sprawie  projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Lubraniec 
w roku 2018. 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 
Starosta Włocławski powiedział, że Burmistrz Lubrańca w imieniu samorządu Gminy 
zwrócił się do Powiatu Włocławskiego z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej na zakup kostki brukowej dla Gminy Lubraniec w wysokości 
20.000,00 zł  z przeznaczeniem na realizację zadania własnego gminy pn. „Przebudowa 
parkingu w Zgłowiączce.” Zadanie  obejmuje utwardzenie miejsc postojowych przy drodze 
gminnej Nr 192021C Zgłowiączka. Gmina planuje realizację zadania z wykorzystaniem 
następujących środków finansowych: 20.000,00 zł- środki pochodzące z dotacji celowej 
Powiatu Włocławskiego na zakup kostki brukowej, 56 000,00 zł – środki zabezpieczone 
w budżecie Gminy na pozostała część zadania. Pan Starosta powiedział, że na terenie gminy 
Lubraniec jest prawie 60 km dróg. W pozostałych 3-4 gminach jest 40 km. Drogi poza Izbicą 
Kuj. i Chodeczem są w Lubrańcu najgorsze. Najgorsze drogi powiatowe są w 3 gminach: 
Lubraniec, Izbica Kuj., Chodecz. Na dzień dzisiejszy w gminie Chodecz są wykonywane 
inwestycje drogowe za 9 mln zł. W Izbicy Kuj. – za 6 mln zł. Nie uda się wykonać 
wszystkich zaległości od razu.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził  procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Lubraniec  w roku 2018. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Lubraniec  w roku 2018 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

14) Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia? 
Starosta Włocławski poinformował, iż został złożony wniosek na budowę Powiatowego 
Centrum Kształcenia Zawodowego w Chodczu w ramach dofinansowania z Europejekiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach RPO Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 
lata 2014 – 2020. Okazało się, że są złożone 4 wnioski. Wniosek powiatu dotyczy kwoty 
11 mln zł. Trudno powiedzieć, jaka będzie kwota dofinansowania. Pan Starosta na bieżąco 
będzie informował o realizacji wniosku. Powiat pozyskał środki z programu przebudowy dróg 
na drogę Smólsk w graniach 400 tys. zł. Deficyt budżetowy nie powinien być większy za rok 
2018 jak 3 mln zł, chyba że byłyby jakieś niespodziewane sprawy. Starosta wraz ze 
Skarbnikiem pilnują spraw finansowych. Rada Powiatu zostawi budżet w dobrej kondycji. 
Obecnie jest wykonywana dokumentacja projektowa na budowę budynku na potrzeby 
Starostwa Powiatowego. W pierwszej kolejności powinien być ogłoszony przetarg na budowę 
szkoły w Chodczu. Jak będzie dobra kondycja finansowa to też na budowę budynku dla 
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Starostwa Powiatowego. W nowo pobudowanym budynku, oprócz Wydziału Geodezji, 
będzie się mieściło Budownictwo i Rolnictwo. Trzeba będzie powołać jednego kierownika 
(naczelnika). Z inwestycji, które są robione, to jedna jest trudna sprawa dotycząca Izbicy Kuj. 
Pozostałe remonty są wykonywane i niedługo nastąpi ich odbiór. Obecnie jest remont drogi 
na terenie Gminy Lubraniec – 2,5 km. Nie powinno być większych problemów z realizacją 
pozostałych zadań. Poza dokumentacjami nie było jeszcze płatności za inwestycje. Inwestycje 
są w trakcie realizacji. Płatności będą od miesiąca czerwca do miesiąca listopada. Wówczas 
będzie widać, w jakiej sytuacji finansowej powiat się znajduje. Powiat nie otrzymał jeszcze 
środków za budowę domków dla placówki opiekuńczo – wychowawczej. Planuje się 
zwiększyć środki finansowe na transport, tereny inwestycyjne. Najważniejszym zadaniem na 
dzień dzisiejszy jest walka z bezrobociem. Nadal bezrobocie wynosi ponad 17%. Na tereny 
inwestycyjne przeznaczona została kwota 400 tys. zł, na dowozy mieszkańców ok. 200 tys. zł 
z terenu Izbicy Kuj., Lubrańca, Brześcia Kuj., Boniewa, Chocenia, Chodcza do firm 
w Pikutkowie. Na dzień dzisiejszy są środki finansowe na koncie. Za zadania inwestycyjne 
i remontowe trzeba będzie wydatkować środki w wysokości ok. 25 mln zł. Muszą być 
zabezpieczone środki. Nie są jeszcze podpisane umowy z wojewodą na dotacje w ramach 
przebudowy dróg na 6 mln zł i 400 tys. zł. Jest lokata środków w granicach  7 mln zł – 8 mln 
zł. To wszystko jest zapisane  w budżecie powiatu. Pan Starosta podziękował Komisji za 
współpracę.  
Radny Grzegorz Śledziński podziękował za wykonanie remontów dróg, które odbywają na 
terenie gminy Izbica Kujawska. Radny jest z terenu Izbicy Kuj. i chciałby wraz ze starostą 
uczestniczyć na bieżąco w trakcie prac inwestycyjnych i remontowych. Jeżeli zaś chodzi 
o inwestycję drogową Izbica Kuj. – Samszyce, to radny chciałby wiedzieć jakie są problemy 
z wykonawcą. Mieszkańcy miejscowości Świszewy zgłosili radnemu sprawę dotyczącą 
przepustu, który znajdował się przy szkole pod drogą. Przepust nie jest odtwarzany, tylko ma 
być założona nowa nawierzchnia. Mieszkańcy mówią, że nie będzie odpływu wody. Dobrze 
byłoby, gdyby był w to miejsce skierowany np. członek zarządu. Radny rozmawiał 
z dyrektorem PZD w tej sprawie. Mieszkańcy uważają, że przepust pod drogą powinien być.  
Starosta Włocławski powiedział, że jest problem z wykonaniem technicznym drogi. 
W czwartek (22.05.2018 r.)  o godzinie 1200 jest spotkanie z prezesem firmy. Pan starosta też 
będzie na spotkaniu i jednocześnie zaprosił na nie radnego Śledzińskiego. Zostaną poruszone 
wszystkie sprawy dotyczące inwestycji. Prace wykonywane na Modzerowie czy Błennej 
wyglądają bardzo ładnie. Pan Starosta obawia się zagrożenia wykonania prac w terminie.  
Radny Grzegorz Śledziński powiedział, że firma zrobiła przeciw spady i mieszkańcy 
mierzyli spady poziomicą. Spad był wykonany np. w kierunku domu a nie odwrotnie. Zostało 
to już poprawione.  
Starosta Włocławski powiedział, że wzdłuż drogi jest gęsta zabudowa, domy są stare. 
Starosta nie wie czy wynika to z braku doświadczenia firmy.  Starosta nie zgadza się 
z wypowiedzią pana Matusika, że jest dobrze, skoro jest źle. Ktoś ponosi odpowiedzialność. 
Do kogo mają się ludzie udać? Najpierw idą do burmistrza, dyrektora PZD, Starosty. Należy 
pilnować  prawidłowej realizacji zadania.  
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że poszczególne punkty porządku obrad zostały 
przeanalizowane bez uwag. Radna stwierdziła, że brakuje punktu – wyrażenie zgody na 
udzielenie dotacji czy dofinansowania dla gminy Boniewo. Gmina składała wniosek 
o chodnik przy drodze powiatowej w okolicy kościoła w Osieczu Małym. Wcześniej wniosek 
składał sołtys. Kolejny wniosek składały władze samorządowe gminy Boniewo. Intencją jest 
nie to, aby gmina otrzymała materiał (kostka, obrzeża, krawężniki) do budowy chodnika, ale 
żeby to zadanie w całości było wykonane przez powiat. Nie jest aż tak dużo wykonane 
inwestycji na terenie gminy Boniewo przez powiat. Bardziej chodzi o względy 
bezpieczeństwa. W kościele co tydzień odbywają się nabożeństwa.  Pojazdy są parkowane na 
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drodze powiatowej. W pobliżu jest zatoczka autobusowa. Ten temat jest wielokrotnie 
poruszany. Może warto byłoby się zastanowić, żeby powiat przejął finansowanie zadania, a 
gmina przekazała swój udział. Radna powiedziała, że w dniu 18 maja br. sołtys tamtego 
terenu poruszył kolejny raz temat budowy chodnika.  Sołtys stwierdził, że jeżeli nic nie 
zostanie w tym temacie zrobione, to powiadomi stosowne media, że się obiecuje a nie 
realizuje się. Jest to szczególny rok, kiedy wszyscy chcieliby coś zrobić. Radna jako 
mieszkanka gminy Boniewo, jako radna powiatowa, chciałaby, aby to zadanie zostało 
zrealizowane. Pan starosta mówił o równym traktowaniu. W niektórych gminach były zadania 
realizowane w całości. Nie jest to duże zadanie, ani nie są to duże środki finansowe. 
Wcześniej były sytuacje, kiedy gmina sama musiała finansować zadanie dotyczące osp. Pan 
starosta mówił, że budżet powiatu jest w dobrej kondycji. Radna nie chciałaby, aby tak było 
jak słowa pana premiera, że budżet mamy w dobrej kondycji, ale nie dostaniecie nic. Radna 
poprosiła o rozważenie wniosku. Jeżeli trzeba będzie, to zostanie napisane kolejne pismo.  
Starosta Włocławski powiedział, że wszyscy są traktowani na równo. Jeżeli ma się dać, to 
znajdą się pieniądze na kostkę chodnikowa. Starosta nie zmieni zdania. Tak, jak mówił radny 
Matusiak w sprawie dofinansowania dróg wojewódzkich. Wszyscy byli przeciwni temu.  Na 
dzień dzisiejszy każda gmina dostała limit na kostkę. Starosta zaprosił wójta gminy Boniewo, 
radną Kozłowską w sprawie budowy chodnika. Starosta nie zmieni zdania w sprawie ułożenia 
chodnika przez gminę, chyba że rada podejmie inną decyzję. Nie może być tak, że jedni 
układają chodnik a inni otrzymują dofinansowanie. Był jakiś limit materiałów przekazany dla 
gminy Boniewo. Jeżeli trzeba będzie zwiększyć limit to można się zastanowić (10 tys. zł  – 15 
tys. zł). Gmina musi jednak  ułożyć chodnik. 
Radna Anna Kozłowska stwierdziła, że nie działa na zasadzie szantażu. Należałoby 
zastanowić się nad dofinansowaniem zadania. Sam zakup materiałów, tj. ¼ kosztów. Kostka 
kosztuje 22 zł, a położenie 100 zł. Gmina nie ma zakładu komunalnego i wykonawcę gmina 
wyłania w drodze przetargu.  
Starosta Włocławski powiedział, że zasada jest jednakowa dla wszystkich. Pan starosta 
zaproponował, aby zorganizować spotkanie z udziałem wójta. Nie może być tak, że w jednej 
miejscowości będzie inaczej a w drugiej inaczej. Pan starosta poinformował, iż w mieście 
Kowal jest problem dotyczący zalewania drogi powiatowej przy targowisku miejskim. 
Zostały zabezpieczone środki w budżecie powiatu na dofinansowanie zadania dotyczącego 
przebudowa kanalizacji deszczowej na targowisku miejskim w Kowalu u zbiegu dróg 
powiatowych: ulicy Kołłątaja i Dobiegniewskiej. Powiat przekaże pomoc finansową  dla 
miasta, robociznę wykona burmistrz, ale na takich samych zasadach. Nic się nie stanie, jak 
wszyscy włożą swoją pracę. W ocenie starosty żadna gmina nie jest pokrzywdzona. Miasto 
Chodecz zwróciło się o 300 tys. zł pomocy finansowej. Podkreślić należy, że jest 
wykonywana inwestycja drogowa za 9 mln zł. Nie można widzieć tylko jednej części 
powiatu.  
Radny Jan Krzyżanowski zapytał czy będzie przegląd drogi powiatowej ul. Dobrzyńska? 
Starosta Włocławski poinformował, iż odbędzie się przegląd drogi. Jednocześnie starosta 
poprosił radnego, żeby skontaktował się z członkiem zarządu Panem Tomaszem Jezierskim, 
który ma wiedzę na temat terminu przeglądu.   
Radny Jan Krzyżanowski powiedział, że szczególną uwagę należy zwrócić na studzienki, 
które tąpnęły, kratki spływowe oraz uszkodzoną meliorację.  
Starosta Włocławski powiedział, że radni z terenu Gminy Fabianki zostaną poinformowani 
o terminie przeglądu drogi ul. Dobrzyńska.  
Przewodniczący Komisji podziękował za dofinansowanie w gminie Baruchowo budowy 
drogi wraz z chodnikiem. Droga została wybudowana za co dziękują mieszkańcy.    
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15) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
22 maja 2018 roku o godzinie 1125 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 
 

Przewodniczący Komisji 
     Budżetu i Finansów 
 
   Roman Tomaszewski 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  …………. 

 

 

 

 

 

 

 

 


